
Referat bestyrelsesmøde i afd. 6 den 3. december 2024.  

 

Til stede var: Mathias Brandt, Hanne S. Andersen. Lone Reenberg, Peter V.  

Hansen, Jeanette Elkjær, Jane Nielsen og Hedvig B. Jensen. 

Afbud fra: Karin Mortensen og Inge Pelch. 

 

1. Dagsordenen godkendtes. 

2. Referat sidste møde godkendtes. 

3. Kollektiv råderet på gulve. Der kommer forslag fra bestyrelsen til 

afdelingsmødet i januar.  

4. Regnskab og budget. Materialet er udsendt. Der afholdes møde med 

Jonas Sørensen d 11.12. Karin Mortensen, Lone Reenberg, Hanne S. 

Andersen. Peter V. Hansen og Hedvig B. Jensen deltager. 

5. Juleklippedagen d 16.11. Fin dag med pæn deltagelse og børn, der 

hyggede sig og producerede meget julepynt. 

6. Legepladserne. De dårlige legeplads redskaber er nu ved at blive 

fjernet. Legetøjsudvalget arbejder videre med legepladsernes 

udformning og placering. Et par legepladser har stået under vand 

flere gange, så det skal der tages højde for. Der indhentes tilbud på 

legeredskaber og priser samt,  hvad kan stadig bruges af de 

nuværende legeredskaber. 

7. Eventuelt: Hedvig fortalte om brevet fra administrationen om det 

praktiske ifm. afholdelse af afdelingsmødet i januar 2023. Mødet er 

onsdag d 29. januar 2025 kl. 19.00. Enighed om, at vi starter kl. 

18.00 med smørrebrød før selve mødet. 

8. Bestyrelsen mødes kl. 17.00 og gør klar. Bestyrelsen står også selv 

for de praktiske ting.  

Storskraldsrummet. Alt for ofte står døren åben, uden der er nogen i 

rummet. Skal/kan døren etableres med en ”smæklås”, så den lukker 

automatisk? Vi beder Jonas om at undersøge dette. 



Julebelysningen i år er virkelig fin. Vi er meget begejstrede for de 

særlige juletræs lyskæder i flagstængerne. Enighed om, at der næste 

år etableres de samme juletræs kæder i alle afd. 6’s flagstænger. 

Spørgsmålet om at måtte grille på altanerne blev rejst. Oplyst, at det 

må man i afd. 11, dog kun gas- og el-grill.  

Vi ønsker dette undersøgt nærmere, hvad er reglerne? 

 

 


